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MØTEPROTOKOLL  
 

Formannskapet 
 
Dato: 04.11.2013 kl. 9:00 - 1400 
Sted: Kommunestyresalen 
Arkivsak: 12/00009 
  
Tilstede:  Dag Sigurd Brustind, Jim Kristiansen og Eva Nilssen. 
  
Møtende 
varamedlemmer: 

Trond-Arvid Isaksen (for Roy-Helge Andreassen) 

  
Forfall:  Roy-Helge Andreassen og Sissel Johansen 
  
Andre: Helge Høve (rådmann) 
  
Protokollfører: Sonja Johansen 
  
 
 

SAKSKART  Side 

Saker til behandling 

122/13 
11/01458-
14 

Kommunale havner - overføring til private 2 

123/13 
12/00795-
91 

Søknad om fritak fra verv i komunal byggekomitè - 
Ednar Nordhaug 

3 

124/13 
13/00021-
25 

Styrings-, drøftings- og orienteringssaker - 
Formannskapet 04.11.2013 

4 

 
 
Hamnvik, 04.11.2013 
       Godkjent: 
 
 
 
       ______________________________ 
       Jim Kristiansen 
 
 
        
       ______________________________ 
       Trond-Arvid Isaksen 
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Saker til behandling 

122/13 Kommunale havner - overføring til private 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 04.11.2013 122/13 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

1. Eventuelle avtaler om leie av plass til flytebrygger i Hamnvik og Breivoll havn 
sies opp.  

2. Rådmannen gjennomfører forhandlinger med hhv. Hamnvik flytebrygge AL og 
Skog og Breivoll flytebrygge AL om overføring av havnene. 

3. Formannskapet godkjenner avtalene. 
 
Møtebehandling 
Rådmannen trakk saken. 
 
Votering 
 
 
Vedtak 
Saken trukket. 
 
 
[Lagre]  
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123/13 Søknad om fritak fra verv i komunal byggekomitè - Ednar 
Nordhaug 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 04.11.2013 123/13 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 

1. Formannskapet vedtar/vedtar ikke å frita Ednar Nordhaug for vervet som 
medlem av den kommunale byggekomité. 

2. Som nytt medlem velges ………………………………. 
 
 
Møtebehandling 
Omforent forslag om at Ednar Nordhaug fritas fra vervet som medlem i den 
kommunale byggekomitè og at nytt medlem til den kommunale byggekomitè velges i 
neste formannskapsmøte. 
 
Votering 
Omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet fattet følgende vedtak: 
 

1. Formannskapet vedtar å frita Ednar Nordhaug for vervet som medlem av 
den kommunale byggekomité. 

2. Nytt medlem velges i neste formannskapsmøte. 
 
 
 
[Lagre]  
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124/13 Styrings-, drøftings- og orienteringssaker - Formannskapet 
04.11.2013 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 04.11.2013 124/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 

Styringssaker 
1. TI på TOPP 

 

Drøftingssaker 
1. Utredning av felles tekniske tjenester for Ibestad fellesråd, Ibestad Eiendom As og 

teknisk drift Ibestad kommune. Utredning sendes direkte til formannskapet 

medlemmer.  

Utredninga er nå ferdig og enhetene skal vurdere om de ønsker å gå videre med 

arbeidet basert på utredninga. Dersom minst to enheter ønsker å gå videre, vil det bli 

forhandlet og en eventuell avtale vil komme til politisk behandling.  Drøftingstema for 

formannskapet er om kommunen vil gå videre med dette arbeid.  

 

Orienteringssaker 
1. Rådmannens orientering 

 

 

Diverse 
1. Formannskapet har arbeidslunsj sammen med Andørja Montessoriskole klokken 1130 

til 1230 (kjører fra Hamnvik ca. klokken 1100).  

 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
 
 
Vedtak 

Styringssaker 

1. TI på TOPP 
a) Mineraler Breivoll – rådmannen informerte om at det vil bli gjennomført flere 

boringer enn opprinnelig planlagt.  Boringer ferdig denne uken, og prøvene sendes 

deretter til analyse.  Leder PNU Trond Hanssen orienterte om at det har blitt noe 

slitasje på vei/i terreng. Det må være penger igjen i prosjektet for å reparere disse 

skadene. 

b) FV-848 – informasjon ved ordfører. Det er foreslått forskyvinger til senere periode av 

alle investeringsprosjekter innenfor samferdsel. Skyssbåten mellom Hamnvik og 

Sørrollnes er innstilt idet den ikke er sertifisert for denne type drift. 
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c) Høyhastighetsfiber –Ordfører informerte om kommende møte med Bredbåndsfylke 

Troms i uke 45.  Investeringsmidler må vurderes i forbindelse med 

budsjettbehandlingen.  Det bes om forslag til arbeidsgruppe.  

d) Sykefravær – Ass. rådmann/personalsjef Roald Pedersen informerte om at det 

avholdes dialogmøte med NAV 2 ganger i året og personalsjefen deltar på disse 

møtene.  Det arbeides med forslag til alternativ turnus for hele sykehjemmet.  Det har 

vært reduksjon i sykefraværet. 

e) Arealplan – Leder PNU Trond Hanssen informerte. Planen legges ut for ettersyn 

snarest. I tillegg er det avholdt møte med Fylkesmannen den 18.10.13, og Statens 

Kartverk samme dag. 

f) Oppgradering skole – Leder PNU Trond Hanssen informerte om at eventuelle klager 

på antakelse av anbud forprosjekt/detaljprosjekt vil kunne resultere i forsinkelser i 

saken.  

g) Fortau Hamnvik – Leder PNU Trond Hanssen informerte om at det er tatt en  

beslutning om oppstart bygging våren 2014. God fremdrift i forberedelser, utbetal-

inger til grunneierne gjenstår. Anbud fra SWECO på detaljprosjektering antatt. 

h) Servicenivå – Informasjon ved rådmannen. Nytt sentralbord oktober/november 2013.  

Hjemmesiden må oppdateres/revideres. Det er en utfordring med dette da det er lite  

kapasitet/ressurser internt. Det skal opprettes ei Facebook-side. Det skal videre være  

fokus på publikums-/brukernes behov ved utarbeidelsen av hjemmesiden. 

i) Havn Engenes – Rådmannen informerte. Det må utarbeides en fremdriftsplan, dette 

vurderes i forbindelse med budsjettbehandlingen. Ordføreren måtte melde avbud til 

planlagt møte med Kystverket, ny møtedato må avtales. 

j) Økonomi – tilpasset drift - Rådmannen informerte. Ingen spesielle utfordringer 

utover tidligere tilbakemeldinger. 

 

Drøftingssaker 
1. Utredning av felles tekniske tjenester for Ibestad fellesråd, Ibestad Eiendom As 

og teknisk drift Ibestad kommune. Utredning sendes direkte til formannskapet 

medlemmer.  

Utredninga er nå ferdig og enhetene skal vurdere om de ønsker å gå videre med 

arbeidet basert på utredninga. Dersom minst to enheter ønsker å gå videre, vil 

det bli forhandlet og en eventuell avtale vil komme til politisk behandling.  

Drøftingstema for formannskapet er om kommunen vil gå videre med dette 

arbeid.  

 

Jim Kristiansen tok opp sin habilitet som styreleder i Ibestad Eiendom AS, og 

fratrådte. Formannskapet vedtok enstemmig at Jim Kristiansen er inhabil. 

 

Formannskapet er positiv til utredningen og ønsker å gå videre med arbeidet. 

 

Orienteringssaker 

1. Rådmannens orientering 
a) Interkommunalt samarbeid med Harstad kommune 

b) Interkommunalt samarbeid med Harstad havn 

c) Personell – rekruttering mv. 

d) Overbelegg på sykehjemmet 

e) Sykling i Ibestadtunnelen 

f) Engenesbrygga 

 



 6  

 

Diverse 
1. Formannskapet gjennomførte arbeidslunsj sammen med Andørja 

Montessoriskole fra klokken 1130 - ca 1330. 

 

Spørsmål 
1. Jim Kristiansen – Havneavgift 

Er kommunalt eierskap til havnene påkrevet for å kunne kreve inn havneavgift? 

 

Rådmannen besvarte. 

 

2. Jim Kristiansen – Sørrollnes havn 

Bør den kommunale byggekomitè involveres i prosjektet? 

 

Ordfører og rådmann svarte. 

 

 
 
 
 
[Lagre]  
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